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Vragen van het lid Popken (PVV) aan de Staatssecretaris van Defensie over 
het bericht dat achttien nieuwe marechausseevoertuigen onveilig zijn 
(ingezonden 10 mei 2019). 

Vraag 1
Bent u bekend met het bericht dat Defensie een rijverbod heeft opgelegd 
voor achttien nieuwe gepantserde marechausseevoertuigen vanwege 
veiligheidsrisico’s voor inzittenden?1 

Vraag 2
Kunt u aangeven welke veiligheidsrisico’s dit zijn en wat u gaat doen om 
deze problemen voorgoed op te lossen? Zo nee, waarom niet? 

Vraag 3
Schaamt u zich niet dat Defensiepersoneel wederom gevaar loopt door 
onveilig buitenlands materieel, vooral nu deze marechausseevoertuigen al 
voor de aanschaf kampten met problemen en bestelde marechausseevoertui-
gen niet worden geannuleerd? Zo nee, waarom niet? 

Vraag 4
Schaamt u zich niet dat deze veiligheidsrisico’s bij marechausseevoertuigen 
voorkomen hadden kunnen worden door de innoverende en werkscheppende 
Nederlandse defensie-industrie, VDL en DAF, actief te betrekken bij de 
aanschaf van marechausseevoertuigen? Zo nee, waarom niet? 

Vraag 5
Kunt u begrijpen dat deze zoveelste materiaalblunder van jewelste bij mensen 
het vermoeden doet ontstaan dat de materieelaanschaf van Defensie wordt 
beheerst door perverse prikkels zoals gemakzucht, vriendjespolitiek of 
omkoping? Zo nee, waarom niet?

1 https://www.defensie.nl/actueel/nieuws/2019/05/08/marechaussee-zet-gepantserde-
suv%E2%80%99s-sti
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